
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

PROTOKÓŁ Nr XX/2020 

XX Nadzwyczajna Sesja w dniu 3 września 2020 roku 

 

Obrady rozpoczęto 3 września 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:46 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 

2. Andrzej Borowski 

3. Mikołaj Car 

4. Jerzy Chilkiewicz 

5. Walenty Gałuszewski 

6. Mikołaj Kiryluk 

7. Alina Korszak 

8. Jan Kowalczuk 

9. Alina Kruk 

10. Albin Misiuk 

11. Stanisław Olszewski 

12. Jerzy Onacik 

13. Jerzy Pac 

14. Lucyna Tkaczuk 

15. Anatol Grzegorz Tymiński 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

1. Otwarcie sesji 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył XX Nadzwyczajną 

Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski.  Zgodnie z obowiązującym prawem, przypomniał o 

rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w skrócie zwanym RODO 

wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. Poinformował, że sesja jest 

rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej gminy. Osoba 

ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich 

upublicznienie. Głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów. Zwrócił się do 

radnych o potwierdzenie kworum poprzez wciśnięcie odpowiedniego  przycisku na tablecie. 

Poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził obecność 13 radnych, 

co stanowi kworum do prowadzenia obrad rady gminy i podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na początku sesji nieobecni byli radny ANDRZEJ BOROWSKI oraz radny ALBIN 

MISIUK. 

Przewodniczący przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

  Panią Wójt RAISĘ RAJECKĄ,  



 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Skarbnika Gminy – Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ,   

 Radcę Prawnego – Pana JANA WOŁOSOWICZA, 

 Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim – Panią 

BARBARĘ CAR, 

 pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku sesji 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji, stanowiące Załącznik Nr 3 do protokołu, wraz z 

materiałami i projektami uchwał, wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej. Materiały 

będące przedmiotem sesji zostały zgodnie ze Statutem Gminy  zaopiniowane przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji  na posiedzeniach w dniu 25 sierpnia 2020 r. Przewodniczący 

poinformował, że Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy z dnia 27 sierpnia 2020 r. 

W międzyczasie na salę obrad przyszedł radny ALBIN MISIUK, w związku z tym 

Przewodniczący poprosił o ponowne potwierdzenie quorum na tabletach. Od tego momentu 

obecnych było 14 radnych. Następnie przyszedł radny ANDRZEJ BOROWSKI. Po 

ponownym potwierdzeniu quorum w obradach uczestniczyło 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał propozycje porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 18 sierpnia 2020 

r. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zamknięcie sesji. 

Po odczytaniu porządku obrad, Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian. O głos 

poprosił radny JERZY ONACIK, który zaproponował przeprowadzić dyskusję nad skargami. 

Nawiązując do uzyskanych informacji, że posiedzenie komisji trwało kilka minut, 

zaproponował przedyskutowanie tematu, chyba że, jak dodał, chodzi tylko o zatwierdzenie. 

Zdaniem radnego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jest zorientowana w materiałach, 

natomiast radny posiada wiedzę tylko z tabletu. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że w tej chwili Rada rozpatruje przyjęcie 

porządku obrad sesji, natomiast dyskusja dot. skarg odbędzie się we właściwym dla tego 

tematu punkcie. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (1) 

Jerzy Onacik 

 

Porządek obrad XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu  XIX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

18 sierpnia 2020 roku 
Protokół XIX Sesji Rady Gminy z dnia 18 sierpnia 2020 r. został sporządzony, doręczony 

radnym w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. Nr 113 Urzędu Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni nie zgłosili na piśmie uwag do 

protokołu.  Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu XIX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 18 sierpnia 2020 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Protokół  został przyjęty. 

 

4. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta 

Gminy Bielsk Podlaski 
Treść skargi, z dnia 10 sierpnia 2020 r. stanowiącej Załącznik Nr 4 do protokołu, opinię 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz projekt uchwały w tej sprawie  (Załącznik Nr 5 do 

protokołu) wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że w dniu 25 sierpnia 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Bielsk Podlaski, na którym rozpatrzono skargę  na 

zaniedbania i niewłaściwe wykonywanie zadania przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski w 

zakresie sporządzania Lokalnego Programu Rewitalizacji  dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 

2019-2023. Po zapoznaniu się i przeanalizowaniu  kolejnych  czynności Wójta Gminy 

podczas opracowywania LPR-u, Komisja wyraziła opinię, w której uznaje skargę za 

bezzasadną  oraz wnosi o skierowanie jej na sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski w celu jej 

oddalenia. Treść uzasadnienia została przekazana przez Komisję Przewodniczącemu Rady 

Gminy, a następnie radnym w formie projektu uchwały. 

Treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem została odczytana przez Przewodniczącego 

Rady Gminy.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, natomiast o 

głos poprosił przybyły na sesję mieszkaniec (…….), który skargę swoją uzupełnił. Zwracając 

się do wszystkich obecnych, na początek stwierdził, że Lokalny Program Rewitalizacji dla 

Gminy Bielsk Podlaski jest tematem bardzo szerokim i  poważnym. Trudno, by komisja w 

ciągu niecałych 7 minut wszystkie aspekty prześwietliła. Powiedział, że nie jest odosobniony 

w tym, że krytykuje ten program, właściwie projekt programu, ponieważ Pani Wójt 

uświadamia cały czas, że to nie jest jeszcze program. Będzie nim wówczas, jeżeli uchwali to 

Rada Gminy. Powiedział, że ten projekt był robiony więcej jak pół roku, miał się zakończyć 



we wrześniu ubiegłego roku, ale został ukończony dopiero w marcu, dlaczego  ? Kto zawinił 

? Gdyby zawinił wykonawca, wówczas Wójt mógłby, jako strona umowy, domagać się 

zmiany ceny. Okazuje się, że to Pani Wójt wprowadziła w błąd i wykonawcę, i wszystkich 

zainteresowanych programem. Nie wprowadziła w błąd radnych Rady Gminy, którzy od 

Niego (………) dowiedzieli się, że taki program ma powstać. Zostały wysłane fiszki (ankiety) 

do niektórych sołtysów wsi i organizacji społecznych. Zapytał, czy ktoś z radnych taką 

ankietę wypełnił ? Dodał, że ankiety (anonimowe) zostały wypełnione w ilości około 

dwudziestu (dokładną liczbę można sprawdzić) przeważnie przez Panią Wójt. Czy to jest 

normalne, nawet jeśli jest to zgodne z przepisami ? Pani Wójt bez diagnozy ustaliła, że 

Program Rewitalizacji będzie dotyczył kilku wsi. Wymienił kilka, które zapamiętał: 

Augustowo (duża wieś), Łubin Kościelny (również duża wieś) i kilkanaście innych, pełna 

informacja jest „na papierze”. Dociekając, w jaki sposób są typowane miejscowości do 

programu, dowiedział się, że najpierw musi być diagnoza, na podstawie której okaże się, 

które wsie powinny być rewitalizowane. Po telefonie do wykonawcy dowiedział się, że 

diagnozą jest objęta cała gmina, natomiast od Pani Wójt otrzymał w tej sprawie odpowiedź 

sprzeczną. Podczas kolejnej, przeprowadzonej jesienią, rozmowy telefonicznej  z wykonawcą 

dowiedział się, że Pani (autorka projektu) otrzymała zakaz kontaktowania się z Panem (……) 

sugerując, aby kontaktować się w sprawie LPR-u z Panią Wójt. (……) był zdziwiony, że 

wszystko odbywało się poza radnymi, którzy nic nie wiedzieli. Dopiero pod koniec sierpnia 

otrzymali wniosek dot. konsultacji, które częściowo już się odbyły, a potem były przedłużane 

i zakończyły się pod koniec stycznia 2020 roku. Powiedział, że można prześledzić, jak te 

konsultacje się odbywały. Pani Wójt, zgodnie z przepisami, zwróciła się do społeczeństwa, 

radnych z prośbą o uwagi odnośnie diagnozy. Nadeszło 5 pism z uwagami, w tym od 

Towarzystwa (które wypowiadający się reprezentuje - HAJ), prawdopodobnie od 

Stowarzyszenia NASZE PLOSKI, sołectwa Krzywa, Proboszcza Parafii Prawosławnej w 

Rajsku oraz od osoby, która prosiła o zachowanie anonimowości i bardzo krytycznie 

wypowiedziała się na temat diagnozy. (…..) poinformował, że dysponuje tymi uwagami, 

które otrzymał od Pani Wójt po uprzednim złożeniu wniosku. Zdziwił się natomiast, że nie 

mają tego radni. Zapytał, jak mają podjąć na dzisiejszej sesji decyzję, nie mając materiału. 

Podkreślił, że nie był odosobniony w krytykowaniu tego projektu i diagnozy i nie jest to 

krytyka Pani Wójt. Chodzi o krytykę konkretnej rzeczy - „proszę nie wciskać mi dziecka do 

brzucha”. W dniu 10 sierpnia (…..) zwrócił się do radnych ze skargą na zaniedbania w tej 

sprawie. Po 10 sierpnia odbyły się posiedzenia komisji, zapytał, dlaczego wówczas „ani be, 

ani me, ani kukuryku” nie było o tym projekcie rewitalizacji ? Pani Wójt zwołując tą sesję 

uzasadniała, że skargi, czy wnioski trzeba rozpatrywać bez zbędnej zwłoki. Po co więc było  

zwlekać do ostatniego terminu, pewnie po to, by sprawę przymknąć. Podkreślił, że sprawa 

jest bardzo ważna. Powiedział o kosztach (cenie) opracowania projektu i diagnozy, w sumie 

40 tys. złotych. Nasza gmina jest potężna, więc kwota, zdaniem mówiącego jest niewielka, a 

przy 8 milionach długu jest to drobnostka. Zwrócił się do komisji, która rozpatrywała skargę, 

aby zapytała Burmistrza, ile zapłacił i ile pozyskał pieniędzy na opracowanie, 

dziewięćdziesiąt kilka tysięcy pozyskał z Ministerstwa Finansów. Podał też przykład Gminy 

Hajnówka, która zapłaciła tylko 1/10 kosztów opracowania programu w wys. 60 tys. złotych, 

resztę pozyskano z Ministerstwa Finansów. Zapytał, ile Pani Wójt pozyskała w ramach tych 

40 tysięcy złotych. Najważniejsza sprawa to twierdzenie, że ten program umożliwi 

pozyskanie funduszy europejskich. Proszę zadzwonić do Urzędu Marszałkowskiego i zapytać, 

ile tych funduszy europejskich do 2023 roku pozostało ? Zero, więc będzie szansa zdobyć 

coś. Tym stwierdzeniem (……) zakończył swoją wypowiedź. 

Nagranie powyższej wypowiedzi znajduje się na stronie internetowej Urzędu Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za wypowiedź i zwrócił się do radnych z 

pytaniem, czy są uwagi do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń zarządził głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jerzy Bajena, Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XX/144/2020 

z dnia 3 września 2020 r. 

w sprawie rozpoznania skargi Pana (….) na działalność Wójta Gminy 

Bielsk Podlaski 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu 

 

5. Powzięcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim 
Przewodniczący poinformował, że treść skargi z dnia 6 sierpnia 2020 r. (Załącznik Nr 7 do 

protokołu), opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz projekt uchwały w tej sprawie 

(Załącznik Nr 8 do protokołu) wszyscy radni otrzymali. Skarga dotyczy opieszałego i 

niezgodnego z prawem działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim, w zakresie prowadzenia postępowań administracyjnych i wydawania 

decyzji dotyczących świadczeń z zakresu pomocy społecznej. W oparciu o wyjaśnienia 

GOPS-u oraz opinię prawną, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła opinię, zgodnie z 

którą wniesioną skargę należy przekazać w formie uchwały Rady Gminy Kierownikowi 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim, do rozpatrzenia w toku 

prowadzonego postępowania administracyjnego zgodnie z art. 234 pkt 1 Kodeksu 

postępowania administracyjnego. Przepis ten odnosi się do sytuacji, gdy skarga została 

wniesiona w sprawie, w której toczy się już postępowanie administracyjne. Jeżeli skarga 

pochodzi od strony postępowania, którą w tym przypadku jest Skarżący, powinna zostać 

zakwalifikowana zgodnie z jej treścią i podlega rozpatrzeniu w toku postępowania, zgodnie z 

przepisami kodeksu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń, zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jerzy Bajena, Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XX/145/2020 

z dnia 3 września 2020 r. 

w sprawie rozpoznania skargi Pana (….)  na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  Bielsku Podlaskim 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu 

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim 
Treść kolejnej skargi z dnia 14 sierpnia 2020 r. Załącznik Nr 10 do protokołu, opinię Komisji 

oraz projekt uchwały w tej sprawie (Załącznik Nr 11 do protokołu) wszyscy radni otrzymali. 

Przewodniczący poinformował, że podobnie jak w punkcie poprzednim, skarga  dotyczy 

działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim. Tym 

razem, w treści skargi Skarżący wskazuje na błędy występujące w postępowaniu o przyznanie 

zasiłku okresowego. W zawiadomieniu o planowanym przesłuchaniu świadków w sprawie, 

organ nie wskazał daty przesłuchania świadków, co zdaniem Skarżącego powoduje 

naruszenie art. 79 Kodeksu postępowania administracyjnego. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przyjęta na posiedzeniu w dniu 

25 sierpnia br. jest analogiczna jak w przypadku skargi rozpatrywanej w punkcie poprzednim, 

ponieważ wszczęte na wniosek Skarżącego postępowanie administracyjne nie zostało 

zakończone, więc skargę należy przekazać 

do rozpatrzenia w ramach tego postępowania. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały ? Wobec braku zgłoszeń zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, 

Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jerzy Bajena, Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Uchwałę Nr XX/146/2020 

z dnia 3 września 2020 r. 



w sprawie rozpoznania skargi Pana (…….) na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  Bielsku Podlaskim 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych 
Interpelacje i zapytania na piśmie nie wpłynęły. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje 
W związku z brakiem interpelacji nie było również odpowiedzi na nie. 

 

9. Wolne wnioski i informacje 
W powyższym punkcie o głos poprosił radny JERZY ONACIK.  

Zwrócił Przewodniczącemu Rady Gminy uwagę, że na dzisiejszej sesji skargi zostały szybko 

załatwione. Zapytał, czy kiedykolwiek skargi były zasadne, bo radny nigdy nie spotkał się z 

zasadnymi skargami. W dalszej kolejności radny zapytał,  dlaczego po poprzedniej sesji 

odbyło się „tajne zebranko”, na które radny nie otrzymał żadnego powiadomienia, został 

poproszony na koniec spotkania, gdy radni już się rozchodzili. Dodał, że cała Rada Gminy 

jest z Naszego Podlasia, natomiast radny JERZY ONACIK oraz radna ALINA KORSZAK, 

którzy są z Koalicji Bielskiej, nie zostali zaproszeni. Następnie radny odczytał informację o 

utworzeniu, w celu uzdrowienia Rady Gminy, klubu radnych Koalicja Bielska. Pismo w tej 

sprawie złożył w dniu  dzisiejszym na Biuro Podawcze. Radny poinformował o chęciach 

założenia klubu wcześniej (3 grudnia 2018 roku), nie udało się jednak zebrać 3 osób. W 

bielskiej gminy obowiązywał wówczas wymóg zebrania 5 osób, aby założyć klub, podczas 

gdy  w całym kraju obowiązywał wymóg zebrania co najmniej 3 chętnych radnych. Radny 

poparł tę informację rozmowami z sołtysami i wójtami innych gmin. Po zmianie statutu 

gminy można było stworzyć klub z 3 radnych, ale dopiero po tym, jak radny zaczął ”robić 

szum”. Powiedział, że w przypadku obowiązywania wymogu 5 radnych – już mało brakuje do 

uzyskania większości w Radzie Gminy. Radny odczytał treść złożonego wniosku podając 

następujący skład klubu radnych Koalicji Bielskiej: JERZY ONACIK – przewodniczący oraz 

członkowie ALINA KORSZAK i JERZY PAC. 

Innych wniosków i informacji nie zgłoszono. 

 

10. Zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI o godz. 9.46  zamknął XX  Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Bielsk Podlaski 

Stanisław Olszewski 

 

Przygotował(a): Ala Wawulska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


